
Bridgekrönika vecka 15-16 2018 
”Privata synpunkter/information om BRIDGE i allmänhet och med Härnö BS i focus” 
 

Härnö BS 
Vecka 15 
Tisdagstävlingen hade 19 startande par. Segrade gjorde Carina S-Lennart B på 
storslagna 77,3 %. Två blev Johan P-Anta L med 63,1 %. Det brukar räcka till vinst 
men nu fattades över 14 % för att gå till topp. Trea blev Jan-Ove A-Kjell J 61,4%. 
 
Även med Hcp gick förstaplatsen klart till Lennart-Carina. Nu före Egon B-Tommie O. 
Jan-Ove och Kjell var även här trea. 
 
Vecka 16 
Tisdagstävlingen Hcp hade rubriken TOTO. Ett grattis till pengar och seger ges till 
Per-Olov R-Pelle A som var 4 p före Stig Å-Nicke W och med Sven-Arne S-Thomas 
W som treor. Scratchlistan fick samma utseende på podiet. 
 

KM-mixed 
Klubbmästare blev Ove B-Monica F före Johan P-Renée S. Uppförstorat målfoto 
behövdes, skillnaden var bara 1 p. Trea blev Ewa M-Anders L. 
 

Kommande 
På tisdag 24 april spelar vi simultan. 
 

FOCUS MEDELPAD 
DM-Veteraner som var utlyst till spel onsdagskväll 18 april lockade bara 2 par och 
inställdes. Fjolårets prislista för detta DM var ihop med en vanlig klubbtävling med 12 
startande par. Den listan toppades av de två par som var anmälda till årets DM. 
 
Nu får MBF pröva på att konstruera någon lösning. Ett DM är nödvändigt för att få 
sända spelare till SM-finalen. 
 
DM-damer genomfördes nyligen med 6 par. Inte så kul med toppen 4, sedan medel 
2 eller en 0:a. Men grattis till Carina Sjöblom som segrade ihop med dottern Emma. 
Två blev Helena Strömberg tillsammans med dottern Sara. Den andraplatsen ger rätt 
att delta i SM-damer eftersom Carina redan tidigare har kvalat in via DM i Jämtland. 
DÄR STARTADE 28 PAR. VILKEN SKILLNAD! 
 
DM-par skall spelas på söndag. Även där med endast 6 par som det ser ut. Georg 
Bratell och Anders Strömberg skall delta, lycka till. 
 

Sundsvallsligan 
På Aprilomgången i Div 3 ser vi att HBS-laget JAKT tog en vinst. Med i laget var Kjell J-Stig Å 
samt Anders S-Birgitta W. När en match återstår så leder JAKT serien med 10 VP och har ett 
fint läge att gå upp till Div 2. Man kan hoppas. 
 
Med Bridgehälsning   
Ove Bylund 
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